
Reactie GroenLinks 

1. Wat vindt u, bestaat armoede in Nederland? Wat is voor u de definitie van armoede? 
Ja armoede bestaat zeker in Nederland. Veel mensen kunnen amper rondkomen van hun uitkering of pensioen. Meer dan 400.000 
kinderen groeien op in armoede. Armoede is meer dan alleen een tekort aan geld om te eten. Armoede houdt ook schaamte en 
sociale uitsluiting in, doordat je bijvoorbeeld geen geld hebt voor een kopje koffie of een sportclub. Dat dat nog in Nederland 
voorkomt anno 2016, vind ik heel erg. 

2. De crisis heeft het aantal mensen in armoede enorm doen toenemen. En hoewel het cijfer nu terugloopt blijft de 
langdurige armoede hoog. Wat vindt u, wordt er goed beleid gevoerd op armoedebestrijding? Wat zou er kunnen 
veranderen? 
Nee, je ziet dat de kloof tussen arm en rijk alleen maar groter is geworden. Mensen met een minimuminkomen zijn er nauwelijks 
vooruit op gegaan, terwijl alle andere inkomensgroepen er meer op vooruit gingen. Dat is niet eerlijk delen. Wij vinden dat de 
kloof tussen arm en rijk kleiner moet. Veel armoederegelingen zijn te ingewikkeld en onnodig bureaucratisch. We willend daarom 
het toeslagen- en belastingstelsel vereenvoudigen en meer richten op het aanpakken van inkomensongelijkheid en armoede. Ook 
moeten er kwijtscheldingsregelingen komen voor mensen met zeer problematische schulden. Om armoede bij kinderen te 
bestrijden willen we kindregelingen en toeslagen richten op gezinnen met kinderen in armoede. Het stelsel moet daarbij simpeler. 
De kinderbijslag wordt inkomensafhankelijk en wordt samengevoegd tot één regeling met het kindgebonden budget. Zo gaan we 
de armoede onder kinderen tegen. Door belastingverschuiving maken we werk voor mensen met een laagbetaalde baan veel 
goedkoper. Zo kunnen er meer mensen aan het werk én houden zij meer over van hun salaris. 

3. In 2017 bestaat de Voedselbank in Nederland 15 jaar. Wat vindt u, is deze verjaardag een schande of een zegen? 
Het is heel goed dat de Voedselbank al die jaren mensen in de grootste nood heeft kunnen helpen. Ik heb grote respect voor het 
werk dat ze leveren, en de verlichting die ze brengen in het leven van veel mensen. Tegelijkertijd zou een Voedselbank niet nodig 
moeten zijn in een rijk land als Nederland. Armoede is niet het probleem van een paar mensen maar een structureel probleem in 
onze samenleving, dat bewijst de Voedselbank maar. De overheid moet zich dit aantrekken en eerlijker armoedebeleid voeren, 
zodat mensen niet meer naar de Voedselbank hoeven. 

 

 
 


